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Bolimów chce skorzystać z dofinansowania w ramach Fundusz Rozwoju Przewozów
Autobusowych. W ramach linii wytyczonych na potrzeby szkolnych przewozów, ma powstać
sieć komunikacyjna o charakterze publicznego transportu zbiorowego.

Krótko mówiąc, autobusy mają zabrać każdego, kto będzie chciał z nich skorzystać. Pod warunkiem,
że wsiądzie na jednym z przystanków na dotychczasowej trasie szkolnego autobusu. Szkolne
autobusy mają stać się transportem publicznym. Skąd taki pomysł?

–Wydaje nam się, że w naszej gminie jest spora grupa osób, która chciałaby skorzystać z możliwości
dojazdu autobusem. Jeśli uda nam się wprowadzić zmiany, to z pewnością ułatwi to wielu osobom
poruszanie się po gminie – mówi burmistrz Stanisław Linart. – Autobusy jeżdżą po całej gminie w dni
powszednie, więc będzie można dostać się do urzędu w godzinach urzędowania. Dofinansowanie
otrzymaliśmy z funduszu rozwoju przewozów autobusowych. W październiku złożyliśmy wniosek do
wojewody, który został pozytywnie oceniony. 24 listopada otrzymaliśmy informację o przyznaniu
środków na ten cel.



Samorząd przygotowuje się teraz do zmiany zasady dowozu dzieci do szkół, po ich wprowadzonych
szkolne autobusy mają być transportem publicznym, w których pierwszeństwo będą miały dzieci.
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